










-

-

-

-

-



-

-


	Bild 1: Ett år med FNI  - Erfarenheter och lärdomar Rikard Silverfur, chef Utveckling & Hållbarhet, Fastighetsägarna
	Bild 2: Avfallsfrågan är viktig för oss
	Bild 3: Fastighetsnära insamling av förpackningar
	Bild 4: Före
	Bild 5: Nu
	Bild 6: Oklarheter
	Bild 7: Oklarheter forts

